



Norsk Spanielklubb avdeling Møre og Romsdal

Møteleder: Ola

Sted: Teams

Referent: Synne

Dato: 7/5 2025

Tid: 19.00 – 20.45

Møtedeltakere: Alle

Forfall: Ingen

Sak	Innhold	Ansvar
20/25	Evaluering av sporprøva. Vi har fått mye positive tilbakemeldinger om prøva, men vi har også ting vi kan forbedre og gjøre bedre. Vi er få personer, slik at noen må ta dobbeltrolle. Dermed er det veldig sårbart. Vi skulle hatt flere som kan legge spor, og kanskje som kan ta det administrative. Kommunikasjon med grunneiere, snakke med dem i god tid. Kommunikasjon med dommere – sørge for at all info kommer frem Ligge i forkant på ting, ikke vente til siste liten. Skal vi samarbeide med noen? Lære opp sporleggere blir viktigere fremover. Vi bør også ha flere som kan stille som prøveleder. Mye hoggorm i terrenget. Skal vi arrangere andre steder? Bryn stadion. Funket greit med kiosken og loddssalget. Ble litt løping i trapper da det ikke var vann i kiosken. Folk satt nede i finværet på lørdagen, så da var kiosken litt gjemt, men på søndagen kom folket opp under tak så da var vi nærmere. Nils Haugen var dommeraspirant lørdag. Han kunne tenke seg å dømme for oss neste år. Skal vi prøve oss på prøve neste år? Aktuelt helga 25. og 26. april? Vi må tenke oss om og diskutere dette på neste styremøte. Avgjøre endelig hva vi vil. Økonomi: ikke alt er kommet inn ennå, vi mangler noen reiseregninger og vi mangler noen faktura. Vi må lagre det vi har av skriftlige skriv slik at vi kan gjenbruke det.	Styret

	Bra med skriftlig avtale til dommerne i forkant. Denne må vi ta vare på. Vi må også huske å sende ut info om oppmøte og praktisk info samtidig med at vi sender ut avtalene. Skal dommerne få ekstra betalt for å legge spor? Kvittering og erfaringer fra kiosken bør også skrives ned og taes vare på til neste år. Vi må sjekke at informasjonen kommer frem til de som skal ha dem. Bruke tiden effektivt på prøva – feks legge inn resultata fra lørdagen på søndagen slik at vi er effektive.	
21/25	Aktivitetsplan 2025 Familedag. Vi tenker det etter sommeren/tidlig høst. Vi har hatt et grunnleggende blodsporkurs i vår med 6 påmeldte. Skal vi ha et videregående blodsporkurs? Linda kan ha mulighet i august. Skal det kombineres med et sporleggerkurs? Kan vi spørre Heidi om å holde kurs? Kjøre to kurs på ei helg?	Styret Nina
22/25	Gjennomgang RS Helene og Ola representerer avdelinga. Vi gikk igjennom dokumentene vi har fått, og diskuterte hva avdelinga mener om de innspillene som har kommet.	Styret Ola /Helene
23/25	Runde blant styremedlemmene – hva skjer, tanker og idéer - Ønske om medlemsundersøkelse - Få tilgang til medlemsliste for å kunne verve og se hvem som er medlemmer - Få Teams opp å gå – sette opp et fysisk til høsten med opplæringsdag - Opplæring av de ulike systemene vi har, dogweb arra, legge inn prøveresultater, opplæring av hjemmeside osv. -	Styret Ola
24/25	Neste styremøte: 18. juni kl. 19.00 på Teams.	Ola